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Zápis č. 30 

z jednání Osadního výboru v Hájově dne 21. února 2022 
 

Přítomní členové OV: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Kuchařová Petra, 

Omluvení členové OV:  Böhm Petr, Böhm Martin, Opěla Ondřej 

Hosté:  0 

 

Program: 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 

2. Diskuze, dotazy, připomínky, požadavky OV 

3. Kulturní a společenské záležitosti 

4. Usnesení 

 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 

 Předseda OV p. Sýkora přivítal všechny hosty a přítomné členy Osadního výboru a zahájil zasedání OV.  
 
Hlasování o programu schůze:  

Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Kuchařová Petra 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Program zasedání OV byl schválen 

 

2. Diskuze, dotazy, připomínky, požadavky OV a občanů 

Zásilkových box na Hájově zatím není instalován, pan Sýkora zjistí podrobnosti, zda, případně kdy by mohl na 

Hájově být – občané se často dotazují 

Pan Sýkora informoval o konání schůzky za rekonstrukci elektroinstalace v kulturním domě. 

Proběhla informace o černé skládce stavební suti mezi Hájovskou státní křižovatkou a Příborem 

Pan Sýkora informoval o dalším jednání ohledně sportoviště na Hájově, projednávalo se memorandum o 

úpravách sportoviště mezi SDH Hájov a městem Příbor, usnesení nebylo přijato, kvůli doplnění materiálů se bod 

přesunul na další zasedání zastupitelstva 

Proběhla inventarizace majetku ve správě Osadního výboru, proběhne schůzka ohledně odepsání starého a 

nepotřebného majetku 

Proběhla schůzka se zástupci složek, Osadního výboru a p. Drozdem ohledně potřeb a možností umístění 

nového nábytku v zázemí pergoly.  

V areálu Hájovského dvora se opět vyskytla černá skládka, jsme si vědomi, že se to vyskytuje na soukromém 

pozemku, ale chtěli bychom touto cestou na ni upozornit příslušný odbor a případně vyřešit její odstranění 

Paní Kuchařová informovala o akci “Ukliďme Hájov”, oslovíme složky, termín se ještě určí (nejspíše 2.4.2022), 

3. Kulturní a společenské záležitosti  

V průběhu března se uskuteční šachový turnaj v kulturním domě 

 

  

 

 

 

 

4. Usnesení  



 Město Příbor  O s a d n í  v ý b o r  m í s t n í  č á s t i  H á j o v  

Stránka 2/2 

 

OV požaduje informaci ohledně instalace Zásilkového boxu na Hájově 

OV požaduje řešit černé skládky na území Hájova 

 

Hlasování o výše uvedeném usnesení OV:  

Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Kuchařová Petra,  
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

 

Usnesení OV zápisu č. 30 bylo schváleno 

 

 
 
 
 
 
 
Zapsal: Pavel Kocourek 
 
Hájov 
23. února 2022  Ing. Ondřej Sýkora 
 předseda osadního výboru 
 
 
 
 


